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Bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 22. november 2021 

hos Anders 
 

Dagsorden 

 

Deltagere: Palle, Anders, Puk, Hans Jørgen, Grethe + Jens Hansen.  

 
1. Godkendelse og underskrivning af referat 

Referat fra den 20. september 2021 skal godkendes ved underskrift af deltagerne. 

Godkendelse venter til næste gang, da referatet ikke er kommet. 

 

2. Meddelelser fra formanden 

• Flytteopgørelse 

• Ledningsoplysninger 

• Tekstblad 

• Jordvarmeansøgning – intet påvirker 

• Spørgeskema om kalkknuser er udsendt, 3 negative svar kom tilbage. Det er ikke mange. 

• Eurofins skifter til Eurofins Miljø Vand A/S 

• Brandhaner skal nedlægges hurtigst muligt. Senest december 2022 skal de bortskaffes. Det har 

vi accepteret. Det er dog ikke besluttet, hvordan det skal foregå. 

 

3. Meddelelser fra kassereren 

Aktuel økonomisk status. 

Pr d.d. er saldoen 725.658,16,- samt 263.346,88,- og vi mangler inden store betalinger hverken ind el-

ler ud. 

Puk skal fremsende kontonummer til Grethe inden honorarudbetalingerne i december. 

 

4. Meddelelse fra øvrige 

Jens: kalkknuseren sagaen er ikke slut. Fornyligt er det blevet opdateret endnu en gang, hvilket betyder 

vi nu har to nye kraftige systemer på, der kører parallelt. Der er kommet dobbelt power på. Jens afven-

ter og ser resultatet af denne opdatering. 

 

5. BNBO (Boringsnære beskyttelsesområder) 

Drøftelse af det videre arbejde, herunder kontakt til lodsejer og behovet for sagkyndig rådgivning. 

Vandværksforeningen af holdt et webinar mandag den 15. november med deltagelse af Grethe og Hans 

Jørgen. Oplægget vedhæftes. 

Sagen tales igennem og det drøftes om at opsætte et møde med lodsejer (Rasmus) for at høre hans ind-

stilling til dette område. Bl.a. diskuteres forpagtning, afgift og skovdrift på området af i alt ca. 6 hektar. 

Der tales ligeledes om at hyre rådgivere (Niras) for at få hjælp til at udregne kontrakter m.m. Der er en 

risiko for at rådgiverne er optaget til den tid vi skal bruge dem. Derfor giver det mening allerede at 

kontakte dem på nuværende tidspunkt for at lave en aftale om fremtidigt samarbejde. 

Hans Jørgen starter dialogen op med lodsejer. 

 

6. Vild med Vilje - blomster ved værket 

Efter besigtigelse af vandværkets grund har Kasper Stolshøj-Holms Haveservice fremsendt et tilbud, 

som tidligere er rundsendt. 

Der skal tages stilling til det videre forløb. 

Tilbuddet godkendes og Grethe takker ja til Kasper og aftaler forventet start. 

 

7. Indvindingstilladelse 

Stevns Kommune har fremsendt udkast til ny indvendingstilladelse. 

Samtidig er der fremsendt bemærkninger til sagsbehandlingen. 
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Mange af de tidligere indsigelser er imødekommet, men der stilles fortsat krav til max. Indvinding pr. 

time.  

Derfor er der fremsendt et svar til bemærkningerne og en anmodning om, at ændre kravet til indvin-

dingsmængden så der kun fastsættes en tilladelig sænkning af grundvandsstanden. 

Hvis det ikke imødekommes, bør bestyrelsen overveje at anke tilladelsen. 

Udkast og bemærkningerne vedhæftes. 

Hans Jørgen gennemgår forskellen på den nye indvendingstilladelse og den gamle samt hvorfor vi bør 

anke tilladelsen hvis ikke kravet til ind pumpning pr. time sløjfes. Hvis de går med til at ændre dette 

krav, vil der ikke være grundlag for at anke. 

  

8. Oplæring af afløsere for Jens 

Status 

Der sker ikke meget på denne front, men begge afløsere er klar efter jul. 

 

9. Eventuelt 

Næste ordinære møde skal afholdes hos Grethe 

 

 

 

 

 

 

 Hans Jørgen Lund Jensen Puk Falkenberg Grethe Hove 

 

 

 

   

 Palle Jørgensen Anders Henriksen 


